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PRoToKoŁ
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zVII sesji Rady Gminy Wilczęta
w 2018 roku

odbytej w dniu 28 września 2018 r.



PRoToKÓŁ Nr xxxllI/20t8
ż sesji Rady Gminy Wilczęta odbytej

W dniu 28 Września 2018 r.

xxxul sesja Rady Gminy Wilczęta odbyła się 28 Września 2018 roku W centrum Kultury
W Wilczętach (Wilczęta 43a).

Ad. Dkt. t - otwarcie obrad.

otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Kaczyńska, która
powitała radnyóh oraz zaproszonych goŚci; Panią Beatę Andrzejczuk - Wójta Gminy, Pa-

nią Monikę Gońca - skarbnika Gminy, Pana Krzysztofa Kowalskiego - sekretarza Gminy,

kieiowników jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów sołectw oraz przybyłą na salę
publiczność.

Ad. Dkt. 2. - stwierdzenie prawomocności obrad.

Na podstawie listy obecności radnych PrZeWodnicząca Rady stwlerdziła, że sesja jest
p.u*oroanu, ponleważ na 15 radnych W obradach Uczestnlczy 12 - lista obecności sta-
nowi załącznik Nr 1do niniejszego protokołu.

Ad, Dkt.3. - Zatwierdzenie porządku posiedzenia,

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji, W brzmieniu jak niżej:

1. otwarcie obrad.
2. stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porżądku obrad oraz przegłosowanie WnioskóW o jego uzupełnie-

nie lub zmianę.
4. zatwierdzen|e protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy.

5. Informacja Przewodniczącej Rady o sprawach Wniesionych do Rady oraz działa-

niach podejmowanych W okresie między sesjami.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie UchWały W spraWie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wil-

częta na lata 2018-2028,
8. Podjęcie Uchwały W sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wilczęta na 2018 r,

9. Podjęcie Uchwały W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/15U17 Rady Gminy Wilczę-

ta z dnia 21 czelwca 2oL7 r. W sprawie uchwalenia statutu Gminy Wilczęta

10. Podjęcie Uchwały W sprawie zaticzenia drogi do kategorii dróg gminnych,

11. Podjęcie Uchwały W sprawie staWek podatku od nieruchomości,

12. Podjęcie Uchwały W sprawie przyjęcia 9minne9o pro9ramu opieki nad bezdomny-

mi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wil-

częta na rok 2018.
13. Podjęcie Uchwały W sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprżedaży i po-

dawania napojóW alkoholowych na terenie Gminy Wilczęta,

14. Podjęcie Uchwały W sprawie Wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywania

napojóW alkoholowych W miejscach publicznych na terenie Gminy Wilczęta,

15. Podjęcie Uchwały W sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż

napojóW alkoholowych
na terenie Gminy Wilczęta.

i16. Wnioski komisji, radnych, sołtysóW izaproszonych gości.
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17, Zakończenie obrad.

Ljlla Kaczorek-Niska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Proszę o dopisanie do po-
rządku obrad jako pkt. 16 j 17 - ,,76, Podjęcie Uchwały W sprawie rozpatrzenia skargi
na działalność Wójta Gminy Wilczęta (skarga, która Wpłynęła do Przewodniczącej Rady);
17. Podjęcie Uchwały W sprawie rozpatfzenia skargi na działalność Wójta Gminy Wilczęta
(skarga, która Wpłynęła do Wojewody W-M)".

Przewodnicząca Rady - Jeżeli nie ma Więcej WnioskóW co do zmiany porządku obrad,
przystąpimy do przegłosowania Wniosku zgłoszone9o przez radną Lillę Kaczorek-Niską.
Głosowanie: 12 ,,za".
Stwierdzam, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zmieniony przez Wprowadzenie
dodatkowo W/W punktóW.

Ad. pkt.4, - przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

Protokół z poprzedniej sesjl Nr XXXII/2018 z dnia 16 sierpnia 2018 r, przyjęto jedno-
głośnie W głosowaniu jawnym (W głosowaniu udział Wzięło 12 radnych), bez odczytywa-
nia.

Ad. pkt, 5. Informacja Przewodniczącej o sprawach Wniesionych do Rady oraz działa-
niach podejmowanych W okresie między sesjami (20 sierpnia 2018 r, - 26 Września
2018 r.)

1) Przesłano uchwałę do Wydziału organizacji i NadZorU UW W olsztynie, RIo W Elblągu,
oraz pubIikacji podjętą na XXXII sesji Rady Gminy.

2) Wpłynęło pismo pani Wójt o zwołanie sesji żgodnie z art. 20 ust, 3 ustawy z dnia 8
marca 1990 r, - o samorządzie gminnym.

3) W dniu 13 sierpnia br. Wpłynęło do Rady Gminy Wilczęta pismo od Wojewody
Warmińsko-Mazurskiego przekazujące Według Właściwości skargę Pani (...)*
zamieszkałej W starym siedlisku Gmina Wilczęta na działalność Wójta Gminy
Wilczęta, którą przekazano Według Właściwości, Komisji Rewizyjnej Rady Gminy
Wilczęta, jako Właściwej do badania zasadności zaźutóW poruszanych W skardze.

4) Wpłynęło, W dniu 30 sierpnia 2018 r,, zarządzenie Wójta Gminy Wilczęta z 30 sierpnia
2018 r. dotyczące informacji o przebiegu Wykonania budżetu gminny za pierwsze
półrocze 2018 r., a 10 Września br. Uchwała RIo W sprawie opinii o przedłożonej przez
Wójta Gminy WW informacji - opinia pozytywna.

5) Wpłynęła, W dniu 20 sierpnia 2018 r., Uchwała RJo W sprawie badania zgodności z
prawem uchwały Nr XXX/199/18 Rady Gminy Wilczęta W sprawie udzielenia WÓjtowi
Gminy Wilczęta absolutorium z tytułu Wykonania budżetu za 2077 r, stwierdzono
nieważność UchWały. Wynik głosowania Wskazuje, że radni nie rozstrzygnęli W
sprawie absolutorium. Przebieg głosowania to: 7 radnych ,,za", 4 ,,pfzecjw", 3
,,Wstrzymało się". Wymóg bezwzględnej Większości ustawowego składu rady 9miny
byłby spełniony, jeśli zostałoby oddanych co najmniej 8 Ważnych głosóW za
Wnioskiem.

Ac._pk!..'!L - Interpelacje i zapytania radnych.

Radny Ryszard Wargacki zapytał, ile poprzedni Wójt,,zostawił zadłUżenia" dla 9miny a ile
pani WÓjt,,Wzięła kredytóW", na gminę, W obecnej kadencji?

Radny stanisław Terlicki zapytał, czy to prawda, że do hali magazynowej zakładu komu-
nalnego odcięty jest dopływ energii elektrycznej i kto powinien zapłacić za ponowne jej
podłączenie?
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Radny Roman Waldeck zapytał się, kto zajmuje się konserwacją i utrzymaniem odcinka
drogi 509 od lvlłynar do ornety przez Drwęczno?

Ad. Dkt, 7. - zmiany W WPF

z treścią projektu uchwały W sprawie zmiany zmiany Wieloletniej Prognozy Finanso-
Wej Gminy Wilczęta na lata 2018- 2028 zapoznała zebranych Pani Monika Gońca -
skarbnlk Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Radna Elżbieta skubij zapytała o ilość rodzin, które biorą udział W projekcie realizowa-
nym przez GoPs.

odpowiedzi udzieliła pani Danuta Króliklewicz - Kierownik GoPS - informując, źe W
2018 roku 5 rodzin a na 2019 r, przewidywane są 9 rodzin.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała ipoddała pod głoso-
Wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 11 głosach

,,za" i t ,,wstrzymującym się", jako uchwałę Nr XXx1II/204l18 stanowiącą załącznlk Nr 3
do niniejszego protokołu.

Ad. Dkt.8. - zmiany W budżecie gminy na 2018 r.

Z treścią projektu uchwały W sprawie zmiany W budżecie 9miny na 2018 r. zapoznała
zebranych Pani l4onika Gońca - skarbnik Gminy, Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4
do niniejszego protokołu.

Radna lrena Dubiec zapytała czym spowodowane jest obniżenie kosztóW drogi 9minnej
W Wilczętach od posesji pana (,..)x do posesji pana (...)*?

odpowiedzi udzieliła pani Wójt informując, że zmieniona jest dokumentacja na budowę
tej drogi oraz skrócenie odcinka. Mamy zgodę na przedłużenie terminu rozliczenia dota-
cji.

Radny Jerzy Łuczko zapytał skąd dzieci uczęszczają do przedszkola na terenie innej gmi-
ny.

odpowiedzi udzieliła pani Wójt informując, że są to dzieci ze starego sledliska,

Radny stanisław Terlicki zapytał o pżyczynę Wzrostu cen przepustóW drogowych.

odpowiedzi udzieliła pani Wójt, która powiedziała że Wynika to ze złożonej oferty.

Radna Lilla Kaczorek-Niska zapytała o drogę gminną W Wilczętach.

W odpowiedzi głos zabrała radna Irena Dubiec informując, że jest to droga po której po-
rusza się (jeździ) dużo osób a jej stan jest fatalny. Pilnego remontu Wymagają rowy
Wzdłuż drogi.
W uzupełnieniu pan Jan Augustyńczyk - sołtys sołectwa Wilczęta - poinformował, że W
tym momencie droga ta przestała być przejezdna,

Nastą]iła dyskusja dotycząca kosztÓW, technologi, doflnansowania modernizacji tej drogi
- bez udzielania głosu przez Przewodniczącą Rady, W dyskusji udział Wzięli; Wójt Gmin,
radni lrena Dubiec, Lllla Kaczorek-Niska, Roman Waldeck.

Radna Lilla Kaczorek-Niska stwierdziła, że przedstawiony projekt budżetu przewiduje
zwiększenie funduszy na pracowników interwencyjnych. Ile było tych pracownikóW i

jakie są zasady refundowania kosztóW zatrudnienia przez użąd pftcy?

W odpowiedzi Wójt Gminy poinformowała, że zasadY są takie jak były, do 12 miesięcy
do zasiłku,
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z uwagi na brak głosów W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
Wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 9 głosach

"za", 7 ,,przeciw" i 2 ,,Wstrzymu jących sięl jako uchwałę Nr xxxfiIlzoslla stanowiącą
załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

PrzeTWa W obradach od godziny 11.10 do godziny 11.20.

Ad. Dkt.9. - zmiana statutu gminy.

z treścią projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr xxl /!5u77 Rady Gminy
Wilczęta z dnia 21 czerwca 2017 r. w sprawie Uchwalenia statutu Gminy Wilczęta Zapo-
znał zebranych Pan Krzysztof Kowalski - Sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi za-
łącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Radny Jerzy Łuczko zapytał, o koszty zakupu i montażu środkóW audiowizualnych do ob-
sługi sesji rady j kto je sfinansuje?

W odpowiedzi WÓjt Gminy poinformowała, źe jest to koszt do poniesienia przez 9miny i
nikt nie będzie tego dofinansowywał.

Radna Lilla Kaczorek-Niska powiedziała, że czy nam się to podoba czy nie jest taki obo-
Wiązek Ustawodawczy. Dlatego powinniśmy zabezpieczyć środki na to, W budżecie gmi-
ny.

W uzupełnieniu Skarbnik Gminy poinformowała, że jesteśmy na etapie zliczania ofert i
pracownik ma się tym zająć. Wszystko zależy od tego jakie to będą kwoty.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała ipoddała pod głoso-
Wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie W głosowaniu jawnym (W
głosowaniu udział Wzięło 12 radnych), jako uchwałę Nr XxXIII/2o6l18 stanowiącą za-
łącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad. Dkt. lo. - Zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.

Z treścią projektu uchwały W sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 9minnych za-
poznała zebranych Pani Agnieszka Widuń - Kierownik Referatu Rolnictwa.,.... Projekt
uchwały stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.

WnioskóW i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
Wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie W głosowaniu jawnym (W
głosowaniu udział Wzięło 12 radnych), jako uchwałę Nr xxx t/zo7 lra stanowiącą za-
łącznik Nr 9 do niniejszego protokołU.

Ad, Dkt. 11, - podatek od nieruchomości.

_ Z treścią projektu uchwały W sprawie stawek podatku od nieruchomości zapoznała ze-
branych Pani Monika Gońca - skarbnik Gminy. Projekt uchwały stanowi załą;znik Nr 1o
do niniejszego protokołu.

WnioskóW i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
Wanie powyższy projekt Uchwały, który przyjęto jednogłośnie W głosowaniu jawnym (W
głosowaniu udział Wzięło 12 radnych), jako uchwałę Nr XXXlII/Żo8l18 stanowiącą zi-
łącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.
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Ad. Dkt. 12. - program bezdomności zwierząt.

z treścią projektu uchwały W sprawie przyjęcia gminnego pTogramu opieki nad bez-
domnymi zwierŹętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wilczę-
ta na rok 2018 zapoznała zebranych Pani Agnieszka Widuń - Kierownik Referatu Rolnic-
twa .,,... Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.

WnioskóW i dyskusji nie było.

z uwagi na brak głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
wanie 

-powyższy projekt uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 10 głosach

,,za", ! ,,przeciw" i 1 .,Wstrzymującym się", jako uchwałę Nr xxxllt/zogllB stanowiącą
załącznik Nr 13 do ninlejszego protokołu.

Ad. Dkt. 13. - miejsca sprzedaży i podawania alkoholu.

Z treścią projektu uchwały W sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i
podawania 

- 
nap-ojóW alkoholowych na terenie Gminy Witczęta zapoznał zebranych Pan

k.zysrtof KowalŚki - sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do ni-
niejszego protokołu.

WnioskóW i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-

wanie 
-powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie W głosowaniu jawnym (W

głosowaniu udział Wzięło 12 radnych), jako uchwałę Nr XXXIIT/210/18 stanowiącą za-
łącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 14. - zakaz spfzedaży i podawania alkoholu.

Z treścią projektu uchwały W sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu spożywa-
nia napojóń'alkoholowych W miejscach publicznych na terenie Gminy Wilczęta zapoznał
zebranych Pan Krzysztof Kowalski - Sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik
Nr 16 do niniejszego protokołu.

WnioskóW i dyskusji nie było.

z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
wanie powyższy projekt uchwały, który przyjęto jednogłośnie W głosowaniu jawnym (W

głosowaniu udział Wzięło 12 radnych), jako uchwałę Nr XxxTTI/211l1B stanowiącą za-
łącznik Nr 17 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt. 15. - liczba zezwoleń na sprzedaży napojóW alkoholowych.

z treścią projektu uchwały W sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż nipojów alkoholowych na terenie Gminy Wilczęta zapoznał zebranych Pan

Krzysztof Kowalski - sekretarz Gminy. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do ni-
niejszego protokołu.

WnioskóW i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Pzewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-

wanie powyższy projekt uchwaĘ, który przyjęto jednogłośnie W głosowaniu jawnym (W

głosowaniu udział Wzięło 12 radnych), jako uchwałę Nr xxxIII/z12l18 stanowiącą za-
łącznik Nr 19 do niniejszego protokołu.

Ad. Dkt. 16. - skarga na działalność Wójta Gminy (skarga, która Wpłynęła do Przewod-
niczącej Rady).
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Z treścią projektu uchwały W sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy
Wilczęta zapoznał zebranych Pani Lilla Kaczorek-Niska - Przewodnicząca Komisji ReWi-
zyjnej. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu.

Uzasadnienie. Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z treścią skaĘi złożonej przez
mieszkankę Starego siedliska W dniu 07.08.2018 roku do Przewodniczącej Rady Gminy
na działalność Wójta Gminy Wilczęta, po Wysłuchaniu Wyjaśnień skarżącej jak też zapo-
znaniu 5ię z odpowiedzią Wójta, na posiedzeniu W dniu 07.09.2018 roku zaopiniowała
ska19ę jako zasadną.
Wójt Gminy Wilczęta, pvy projektowaniu przebudowy dro9i zobowiązana była do
uwzględnienia Wjazdu na drogę gminną zlokalizowaną na działce nr 2ool2. Drugi zarzut
dotyczył złożenia do zarządu Dróg Wojewódzkich Wniosku o Wycinkę drzewa rosnącego
na Wyjeździe z drogi gminnej (Działka nr 197) na drogę Wojewódzką. Nie stwierdzono,
aby takie pismo Zostało skierowane do WW. instytucji.

WnioskóW i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
Wanie powyższy projekt Uchwały, który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 8 głosach
,,za"l 7 ,,przeciw" i 3 ,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr xxxfiI/28l7a stanowiącą
załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu.

Ad. Dkt. 17. - skarga na działalność Wójta Gminy (skarga, która Wpłynęła do Wojewody
W-M).

Z treścią projektu uchwały W sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy
Wilczęta zapoznał Zebranych Pani Lilla Kaczorek-Niska - Przewodnicząca Komisji ReWi-
zyjnej. Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu.

Uzasadnienie. Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z treścią skargj złożonej przez
mieszkankę starego siedliska W dniu 03.08,2018 roku do Wojewody Warmińsko-Mazur-
skiego na działalność Wójta Gmin_y Wilczęta, po WysłuchaniU Wyjaśnień skarźącej, po
zapoznaniu się z WyjaŚnieniami Wójta, Inspektora Budow|anego i Klerownika RRBoŚ, na
posiedzeniu W dniu 07.09.20].8 roku, zaopiniowała skargę jako bezzasadną. zarzut jako-
by przebudowana droga nie spełniała WarunkóW bezpieczeństwa jest bezpodstawny, z
uwagi na fakt, że projekt tej inwestycji został przygotowany W oparciu o przepisy prawa
budowlanego, dotyczące przede Wszystkim zasad bezpieczeństwa. Należy dodać, że
kontrola nadzoru budoWlanego zlecona przez Wojewodę Warmińsko-Mazurskiego nie po-
tWierdziła zarzutóW sformułowanych przez skarźącą.

WnioskóW i dyskusji nie było.

Z uwagi na brak głosóW W dyskusji, Przewodnicząca Rady odczytała i poddała pod głoso-
Wanie powyższy projekt uchwały/ który przyjęto W głosowaniu jawnym przy 9 głosach
,,za", ! ,,pfzeciw" i 2 ,,Wstrzymujących się", jako uchwałę Nr xxxul/274l78 stanowiącą
załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt, la. - odpowiedzi na interpelacje izapytania,

Na lnterpelację radnego Romana Waldeck, dotyczącą drogi Nr 5o9 odpowiedzi udzieliła
Wójt Gminy, która powiedziała, że jest to droga Wojewódzka i odpowiada za nią zarząd
Dróg Wojewódzkich z siedziba W olsztynie filia W Elblągu. Panj Wójt poinformow;ła róW-
nież, że sukcesywnie pisane są pisma dotyczące odkrzaczania drogi, jednak informacje
które otrzymujemy od zarządcy ze Względu na ograniczone środki, prace planowańe
będą do realizacji W roku następnym.

Na zapytanie radnego Ryszarda Wargackiego, który zapytał, o kredyty dla gminy za po-
przedniego Wójta i obecnego, pani Wójt powiedziała, że na dzień 37,I2,2oI4 r. na m-c
po objęciu przez Panią Wójt pracy dług Wynosił 3 2o0 56ł,82 zł. 

_Pani 
Wójt poinformowa-
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ła, że W trakcie była realizowana inwestycja, która zrealizowana była W 600/0 i że pół
Toku pracowano na to żeby uzyskać dotację do inwestycji. Na dzień 07.09.2018 dług
Wynosi 4 oo9 als,23 zł. Pani WÓjt poprosiła, żeby nie rozpropagowywać fałszywych in-
formacji co do wysokości długu.
Pani Przewodnicząca Rady zapytała ile Wynosi dług Zaciągnięty za poprzednlego Wójta i

czy W tej obecnej kwocie są poprzednie zobowiązania.

Pani Wójt odpowiedziała, że W tej kwocie są rÓWnież ZobowiąZania Zaciągnięte przez po,
przedniego Wójta. Jest ciągłość władzy ispłacamy kredyty, które były zaciągnięte na po-
przednie inWestycje. Nie mamy problemóW z płynnością finansową.

Na interpelację radnego stanisława Terlickiego, który poruszył sprawę braku dopływu
energii elektrycznej do hali magazynowej Zakładu Komunalnego (zK), pan Łukasz Kor-
neluk powiedział, źe na chwilę obecną na hali magazynowej nie ma prądu. lvla to zwią-
zek z tym, że były dostawca nie Wyraził zgody na rozłożenie zadłuźenia na raty. Tymcza-
sowo zasilanie zapewnione jest z agregatu prądotwórczego, który stoi na hali.

Pani Wójt poprosiła, żeby Pan Dyrektor powiedział o Wynikach opinii biegłego dotyczącej
ujawnionej W Wyniku kontroli kradzieży gotóWk| z Zakładu Komunalnego.

Pan Dyrektor Łukasz Korneluk poinformował, że odnośnie kradzieży gotóWki z ZK spo-
rządzona została opinia biegłego, która została przekazana do Prokuratury. Wznowione
zostanie postępowanie. Biegły W swojej opinii potwierdził WyprowadZenie jeszcze Wyż-
szej kwoty gotóWki i Według niego Wynosi ona 89 000,00 zł. Postawienie Wskazuje, kto
się tego dopuścił z imienia i nazwiska, oraz Wskazuje zaniedbanie W stosunku do po-
przedniego Wójta z uwagi na niedopilnowanie powierzonego przez Gminę mienia.

Radna lrena Dubiec zapytała jakie jest zadłużenie zakładu Komunalnego na energii i W
jakim okresie ono powstało.

odpowiedzi udZielił Dyrektor Zakładu Komunalnego informując, że W firmie Novum dłu9
Wynosi ok, 12 000,00 Zł zadłużenie jest powielane z poprzednich lat.

Ad, Dkt. 19. - Wnioski komisji, radnych, softysóW iośWiadczenia radnych.

Radny Stanisław Terlicki zapytał się, czy autobusy mają kasy fiskalne, odpowiedź udzie-
lona została, że mają.

Głos zabrała Pani (...)x mieszkanka starego siedliska, \Ą/ sprawie skargi, że Wpłynęło pi-
smo do policji, że jej krowy zanieczyszczają drogę a pismo podpisała Pani Wójt. l4iesz-
kanka poinformowała, że jej krowy nie korzystają z żadnej z dróg i zapytała dlaczego
Pani Wójt podpisała takie pismo.

Pani Wójt odpowiedziała, że nie podpisała takiego pisma o jakim mieszkanka móWiła W

związku z czym nie będzie się Wypowiadać na ten temat dopóki nie zobaczy kopii tego
pisma,

Radna Lilla Kaczorek-Niska poruszyła sprawę remontu drogi W Bardynach, zapytała czy
autobus szkolny będzie jeżdził tamta dro9ą i czy będzie ustanowlony przystanek na tej
drodze.

Pani Wójt odpowiedziała, że na tę chwilę inwestycja nie jest zakończona i dopóki nie Zo-
stanie zakończona droga to nie będzie moż|iwości przedstawienia uchwały dotyczącej
przystankóW 9minnych przy tej drodze- Najpierw zakończymy remont drogi a dopiero
potem będzie przygotowana uchWała.

Przewodnicząca Rady
plomy-podziękoWania,

podziękowała Za Współpracę pani Wójt oraz Radnym Wręczając dy-
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Ad. Dkt.20. - zakończenie obrad,

Wobec Wyczerpania się tematyki obrad Przewodnicząca Rady podziękowała Wszystkim
za udział 1 zakończYła posiedzenie.

sesja trwała od godziny 10:00 do godżiny 13:00.

PROTOKOŁOWAŁA:

#$
Agnieszkd Widuń

*) - Wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych na podstawie ań. 5 ust. 2 usta-
Wy z dnia 6 września 2o01 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz, U, z 2016 f, poz,
1764 ze zm,)

PRZEV{ODNICZĄCA
RADY GMINY WILCZETA
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